
 

Schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO Bladel     

Onderwerp:  Plannen ontwikkeling asielopvang Duizel-West (Parc Vital)  

Fractie: Bladel Transparant 

Datum: 12 juni 2025 

Geacht college,  

Als Bladel Transparant houden wij nauwgezet de ontwikkelingen rondom de plannen van 

de gemeente Eersel in de gaten als het gaat om de asielopvang die zij beoogt in Duizel-

West. Wij constateren dat deze ontwikkelingen bij veel inwoners in onze gemeente, met 

name in Hapert, zorgen en vragen oproepen.  

De zorgen die ons bereiken gaan met name over de druk op voorzieningen in de 

gemeente Bladel, de ligging nabij schoolfietsroutes en de daarmee samenhangende 

zorgen over veiligheid, de afstand tot het centrale AZC in Veldhoven en de keuze voor 

een locatie binnen een bestaand industriegebied, wat vragen oproept over leefbaarheid 

en ruimtelijke inpassing. 

Wij nemen bovendien kennis van de verschillende signalen over het draagvlak van 

betrokken instanties. Zo meldt het ED (d.d. 11 juni 2025) dat het COA positief is over de 

voorgenomen plannen, terwijl de website van de gemeente Eersel stelt dat het COA nog 

twijfels heeft en dat met name de provincie Noord-Brabant een voortrekkende rol speelt. 

 

Wij nemen ook kennis van het feit dat de gemeente Eersel dit proces open en 

transparant wil aanvliegen. Daarom hechten wij er veel waarde aan dat ook de gemeente 

Bladel, als direct aangrenzende gemeente en met name vanwege de mogelijke impact op 

Hapert, actief wordt meegenomen en betrokken is in het verdere verloop van de 

besluitvorming omtrent dit onderwerp. Vooralsnog is voor ons niet duidelijk in hoeverre 

en op welke wijze deze betrokkenheid tot op heden heeft plaatsgevonden. 

 

Wij bij Bladel Transparant kunnen ons verplaatsen in de zorgen van onze inwoners en 

willen deze zorgen dan ook graag serieus nemen.  

 

Naar aanleiding van bovenstaande hebben wij de volgende vragen en verzoeken wij u om 

nadere toelichting: 

 

1. Bestuurlijk overleg 

Heeft het college contact gezocht of gekregen met de gemeente Eersel over deze 

voorgenomen ontwikkeling? Zo ja, wat is de inhoudelijke uitkomst hiervan? Zo 

nee, welke belemmeringen zijn er geweest voor dergelijk overleg? 

 

2. Effecten op voorzieningen in de gemeente Bladel 



Welke inschatting maakt het college van de (structurele) druk op onze eigen 

voorzieningen (denk aan onderwijs, welzijn, zorg en veiligheid) wanneer deze 

opvanglocatie in Duizel-West wordt gerealiseerd? 

 

3. Beleidskaders en belangenafweging 

Welke formele rol of positie heeft de gemeente Bladel in dit proces, gegeven de 

ligging vlakbij de kern Hapert? Kan het college aangeven of er vanuit 

intergemeentelijk overleg (bijvoorbeeld Kempenbreed of binnen de provincie) nog 

mogelijkheden zijn om de belangen van Bladel explicieter in te brengen? 

 

4. Participatie inwoners gemeente Bladel 

Welke mogelijkheden ziet het college om de inwoners van de gemeente Bladel – 

en in het bijzonder de inwoners van Hapert – actief te informeren en betrekken 

bij de voortgang van deze voorgenomen ontwikkeling? 

 

5. Ruimtelijke aspecten en alternatieven 

Is het college bekend met de inhoudelijke onderbouwing die door de gemeente 

Eersel is gegeven over de locatiekeuze? Acht het college het wenselijk of 

noodzakelijk dat er een bredere ruimtelijke afweging plaatsvindt waarbij 

alternatieve locaties worden onderzocht, mede gezien de regionale impact? 

 

6. Provinciale regierol 

Is het college in gesprek met de provincie Noord-Brabant over de rol die de 

provincie heeft ingenomen bij deze voorgenomen ontwikkeling? Zo ja, wat is de 

inhoud van dit overleg? 

 

7. Communicatiekanaal voor inwoners 

Kan het college aangeven waar de inwoners van de gemeente Bladel terecht 

kunnen met vragen of zorgen? Zijn hierover al afspraken gemaakt met de 

gemeente Eersel of het COA? 

 

We vragen om schriftelijke beantwoording uiterlijk 8 juli a.s. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie Bladel Transparant, 

Lisa van Hoof-Coolen 


